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Wijze van indienen van schriftelijke vragen: De vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend. (…) 

Artikel 37, tweede lid Reglement van orde van de raad) 

Schriftelijke vragen aan het college 
 
 

Vraagnummer: S-102      
 
Datum: 30 september 2010  
 
Aan ;  college van B en W, directie gemeente Overbetuwe 
 
Van;    CDA fractie  
 
 
Onderwerp: Ondernemers willen campagne Overbetuwe 
 
 
Inleiding:  
De CDA fractie heeft vanmorgen kennis genomen van het feit dat de Elster 
Ondernemersvereniging behoefte zou hebben aan een sterke campagne  om zich te 
profileren. (Gelderlander 30 september 2010) De heer Knol geeft namens de EOV aan dat hij 
zit te wachten op het beeldmerk dat voor deze campagne is ontworpen. Het feit dat exact 
vermeld en omschreven is hoe het ontworpen logo voor de  mogelijke campagne (profilering 
Overbetuwe) eruit ziet, heeft de CDA fractie toch wel enigszins verast. Wat de fractie tot het 
stellen van deze schriftelijke vraag brengt is dat de  indruk bestaat  bij de EOV dat het de 
schuld is van de raad dat de profilering van Overbetuwe is afgeblazen, terwijl de raad in juli 
j.l  enkele en alleen heeft aangegeven dat er formeel eerst een besluit genomen moet 
worden over het al dan niet “profileren Overbetuwe”. 
 
 
Verzoekt het College om de volgende vragen  te beantwoorden : 

1. Het college en de raad hebben naar aanleiding van de raadsvergadering van juli j.l.  
met elkaar afgesproken dat het correct zou zijn voorlopig  het bijbehorende logo 
“even in de kast” te laten tot de raad een besluit zou nemen over het al dan niet 
akkoord gaan met een collegevoorstel inzake “positionering Overbetuwe”. Is het 
college bekend dat het ontworpen logo voor profilering van Overbetuwe toch naar 
buiten lijkt te zijn gekomen nog voordat er formeel een besluit is genomen door de 
raad ?    

2. De CDA fractie was in de veronderstelling dat de raad zich eerst zou moeten en 
mogen uitspreken over het al dan niet alsnog akkoord gaan met de “profilering 
Overbetuwe’ en de vraag in welke mate hiervoor extra budget beschikbaar moet 
worden gesteld. Kan het college aangeven of dit een juiste veronderstelling en 
procedure is?  

3. zo ja, hoe en op welke wijze zal de behandeling van dit onderwerp nu aan bod komen 
in de commissie en/of raad?  In hoeverre zal het College hierbij ook bezien of de 
eerder in het vooruitzicht gestelde kosten van 75.000 eenmalig en 40.000 structureel 
gedekt kunnen worden door ombuigingen al dan niet  binnen de post communicatie. 

 
     
 
 
Ondertekening en naam: 
Wijnte Hol (CDA) 


